
Instruction Manual 

Before using this product, please read this instruction manual carefully. After reading, please keep it properly for future 

reference. 

Model EF-34-64 Brand EXHALE 











INGESTION HAZARD

DEATH
Internal Chemical  

Burns
KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
Seek immediate medical attention

: This product contains a button cell or coin 
battery.

 or serious injury can occur if ingested.
A swallowed button cell or coin battery can cause 

 in as little 2 hours.
 new and used batteries .

 if a battery is suspected to be 
swallowed or inserted inside any part of the body.

 

 LED Light Bar 

 Fan On/Off 

 Fan Rotation Direction Clockwise /  

  Counterclockwise 

 Fan Speed Increase 

 Fan Speed Decrease 

 Light On/Off 

 LED Dimmer Indicator Light 

 LED Dimmer 

 LED Color Select Indicator Light 

 LED Color Select 

Pairing Method 

1. When the fan is powered on, you 

will hear a "beep" sound. 

2. Remote pairing: Press and hold the 

"" key within 30 seconds until 

you hear the "beep" sound, 

indicating the pairing is complete. 

Function Description 

 LED Light Bar: Displays the fan speed 

level according to the command. The 

levels range from 1 to 6, displayed from 

left to right 

 

 

Fan Speed Decrease: Decreases the fan  

speed; fans will turn on when this button is 

pressed 

 Light On / Off: Turns the light on or off. 

When the light is on, pressing and holding 

this button will activate the "LED Off 

Delay" function 

 LED Dimmer Indicator Light: Lights up  

when the "LED Dimmer" button is pressed 

 LED Dimmer: Adjusts the LED brightness 

when pressed; the signal can be sent 

continuously for up to 1 minute 

 LED Color Select Indicator Light: Lights  

up when the "LED Color Select" button is 

pressed 

 LED Color Select: Adjusts the LED color  

when pressed; total of 4 colors 

Notices 

1. When the remote is unable to control 

the receiver, check remote batteries are 

in good contact, oriented properly or 

whether they have run out of use. 

 

 Fan On / Off: Turns the fan on or off 

 Fan Rotation Direction Clockwise /  

Counterclockwise: Toggles the fan's  

rotational direction 

 Fan Speed Increase: Increases the fan  

speed; fans will turn on when this button is  

pressed 

 
2. When the remote is unable to control the  

receiver, please check if other remote  

control products may be causing  

interference with each other resulting in  

poor receiving effect. Removing such  

articles will normalize the remote control  

function. (The infrared remote controller 

is not included). 

3. Please use this product under applicable 

voltage. Too low voltage will lead to 

failure of the remote controller. 

4. Please remove the batteries if you will 

not use this product for long periods of 

time. 

 

5. The product can be paired with up to 2 

remote units simultaneously. 

6. Transmission distance: approximately 7 

meters. 

7. Battery requirement : CR2032 3V 

Battery x 1 

Warning 

 The coin cell batteries are non-rechargeable batteries are not to be recharged. Do not force discharge, recharge, disassemble, heat 

above 85°C (185°F) or incinerate. Doing so may result in injury due to venting, leakage or explosion resulting in chemical bums. 

 This product contains non-replaceable batteries. Only a qualified technician is to remove or replace the batteries. The coin cell 

batteries are not replaceable by the customer.  

 Chemical Burn Hazard. Remove and immediately recycle or dispose of used batteries according to local regulations and keep 

away from children. Do NOT dispose of batteries in household trash or incinerate. Even used batteries may cause severe injury or 

death. If swallowed, batteries can cause serious injury or death in as little as 2 hours. Call a local poison control center for 

treatment information or seek immediate medical attention if swallowed or placed inside any part of the body. 

 



使用說明書 

在使用本產品之前，請仔細閱讀本說明書。閱讀後，請妥善保存以供參考 

型號 EF-34-64 品牌 EXHALE 

 段數顯示燈: 依據風扇段速命令顯示此燈，由左至右依序為段數 1~6 

 風扇 開/關: 開啟/關閉風扇 

 風扇 正/反轉: 切換風扇旋轉方向 

 風扇速度增加: 增加風扇速度；亦可直接開啟風扇 

 風扇速度減少: 減少風扇速度；亦可直接開啟風扇 

 LED 開/關: 開啟/關閉 LED；開啟時長按至聽到嗶聲，即啟動延遲 3分鐘關閉功能 

 明亮度調節顯示燈: 按壓【明亮度調節】顯示此燈 

 明亮度調節: 長按可調整明亮度，持續時間可達 1分鐘 

 燈色調節顯示燈: 按壓【燈色調節】顯示此燈 

 燈色調節: 按壓可調整燈色，共 4種燈色 

配對方式: 當風扇電源開啟時，您會聽到「嗶」的一聲；30秒內請長按「」鍵直到聽到「嗶」聲，即完成配對 

 

注意事項:: 當遙控器無法遠程控制接收器時，請檢查遙控器的電池是否接觸良好、安裝正確，或是否已耗盡電量；確認是否有其他

遙控設備可能造成干擾，導致接收效果不佳。移除此類設備後，遙控功能將恢復正常。（紅外線遙控器不包括在內）；請在適用的電壓

範圍內使用本產品。電壓過低可能導致遙控器無法正常運作；電池要求: CR2032 3V電池 x 1；若長時間不使用本產品，請取出電

池；本產品最多可同時配對 2個遙控器；訊號發射距離: 約 7m。 

 

警語: 取得審驗證明之低功率射頻器材，非經核准，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功

能。低功率射頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使

用。前述合法通信，指依電信管理法規定作業之無線電通信。低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機

設備之干擾。CR2032 3V電池需注意勿讓小孩吞食。 

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the 

FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 

equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may 

cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular 

installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the 

equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: 

- Reorient or relocate the receiving antenna. 

- Increase the separation between the equipment and receiver. 

- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. 

- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help 

 

Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user authority to 

operate the equipment. This Transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter. 

 

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not 

cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired 

operation. 
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